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PROTOKÓŁ nr 12/2015 

 posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu 23 listopada 2015 r. pod przewodnictwem  

pani Elżbiety Jardanowskiej – Przewodniczącej Komisji 
 

Posiedzenie trwało od godz.  10
00

  do  11
05

. 

 

Przewodnicząca powitała przybyłych członków Komisji oraz zaproszonych 

gości.  

Listy obecności stanowią  załączniki  nr 1 i 2  do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z chorobą pani Dyrektor Gimnazjum nr 1, proponuję wizytę  

w Gimnazjum przenieść na inny termin. Czy są inne propozycje? Nie widzę. 

W związku z tym, zaproponowany porządek obrad zostanie zrealizowany na 

miejscu. 
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 r. 

2. Remonty w inowrocławskich gimnazjach w 2015 r. oraz plany remontowe 

na 2016 r.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (za – 3) i przystąpiono do jego 

realizacji.   

 

Ad. 1 

 

Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocław: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem oświaty i kultury oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2016-2028. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2016 rok i projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2016-2028 (stanowi załącznik do protokołu XV sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 21 grudnia 2015 r.).  
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytanie do przedstawionych projektów uchwał?  
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Czy w budżecie na 2016 r. uwzględniono zwiększenie środków na Młodzieżową 

Radę Miejską? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia:  

Zapisana jest kwota zgodnie z potrzebami. 
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Czy zostały zwiększone środki na wypoczynek letni? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak, jest to uwzględnione.  
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Czy planuje się wybudowanie siłowni na innych osiedlach? 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Tak, planujemy wybudowanie siłowni na Osiedlu Rąbin  

 

Przybył na posiedzenie Komisji pan Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta 

Miasta Inowrocławia. 
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Czy zaplanowano środki na podwyżki dla pracowników Urzędu?  

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak, uwzględnione są środki na podwyżki dla pracowników administracji  

i obsługi.  
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Czy planuje się środki na dotacje dla Rodzinnych Ogródków Działkowych? 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Tak, współpracujemy ROD i otrzymują corocznie dotacje w miarę możliwości.  
 

Zbigniew Zygora – członek Komisji: 

Działa na terenie miasta pogotowie czystości, to bardzo dobra inicjatywa. 
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

"Pogotowie czystości", zaczęło działać od 15 czerwca 2009 r. i ma charakter 

interwencyjny. Uwagi mieszkańców miasta zgłaszane są pod nr tel. 986, jest to 

numer  dyżurny w Straży Miejskiej. Straż przyjmując dane zgłoszenie, dokonuje 

jego oceny i przekazuje tę uwagę do realizacji. Dwie 2-osobowe ekipy pracują 

w dni powszednie w godz. 14.00-22.00, a w niedziele i święta w godz. 6.00-

22.00. 
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 „Pogotowie czystości” w Inowrocławiu to pierwsza taka inicjatywa w Polsce 

Choć pierwszy tego typu twór powstał 8 lat wcześniej w Poznaniu, to właśnie ze 

względu na zakres działania inowrocławskie Pogotowie uważane jest za 

pierwszą tego typu inicjatywę w Polsce. Poznańskie Pogotowie, funkcjonujące 

pod hasłem „Czysty Poznań” zostało powołane głównie w celu interwencyjnego 

usuwania skutków kolizji drogowych. Natomiast PC w Inowrocławiu czy to 

deszcz czy to śnieg, palące słońce czy też grad, dzień powszedni, niedziela lub 

święto zadaniem Pogotowania czystości stanowiącego uzupełnienie  

i doprecyzowanie, zgodnie ze stosownym powierzeniem przez Miasto, zadań 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w zakresie 

wykonywania usług utrzymania czystości i porządku oraz zieleni miejskiej  

i zadrzewień jest szybkie i sprawne działanie w zakresie likwidacji nieczystości 

na terenach miejskich.  Działają nie tylko wskutek zgłoszeń od inowrocławian, 

ale w wyznaczonych godzinach swojej pracy, "krążą" po mieście i reagują na 

nieprawidłowości.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji:  

Utrzymanie oświaty kosztuje bardzo dużo, bo trochę ponad 76 milionów 

złotych. To jest bardzo dużo pieniędzy.  

Na str. 2 budżetu , w § 7 znajduje się zapis dotyczący rezerwy budżetowej, 

a w punkcie 2) ppkt. a) jest zapis: „oświata 1 658 550 zł”. Na co przeznaczana 

jest ta rezerwa oświatowa?  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak, ma pani rację, oświata pochłania prawie 1/3 budżetu Miasta, to dużo 

pieniędzy, ale tak jest co roku.  

Jeśli chodzi o rezerwę budżetowa, to jest ona utworzona na wypadek , gdy  

w ciągu roku powstaną nieprzewidziane wydatki, między innymi, na odprawy 

emerytalne.  
 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Z rezerwy budżetowej przeznacza się również środki dla zwolnionych 

nauczycieli. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy w wydatkach inwestycyjnych przewiduje się środki na remont w 

Kujawskim Centrum Kultury i Bibliotece Miejskiej?  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Nie, nie przewiduje się.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na str. 39 projektu budżetu, w tabeli pt.: „Plan wydatków inwestycyjnych na 

2016 rok”, 5 kolumna – Łączne koszty finansowe i kolumna nr 6 – ogółem 

różnią się, skąd się bierze ta różnica? 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Są to wydatki z różnych źródeł. Niektóre inwestycje są realizowane 

wieloetapowo, stąd te różnice. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na sterylizacje zwierząt przeznacza się 2 000 złotych, a na dokarmianie zwierząt 

ile? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Środki na dokarmianie zwierząt są zapisane w Wydziale Gospodarki 

Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są jeszcze chętni do zadawania pytań? Nie widzę. Przystępujemy do 

głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok  2016? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw, - 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia  na  lata 

2016-2028?        

Głosowanie:  za – 4, przeciw, - 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
 

Opinie Komisji zostaną przekazane Komisji Budżetu i Finansów (załącznik  

nr 3  do protokołu). 

 

Ad.2 
 

Remonty w inowrocławskich gimnazjach w 2015 r. oraz plany 

remontowe na 2016 r. – załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła szczegółowo plan przebiegu remontów w gimnazjach w 2015 r.  

oraz plan na rok 2016. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? Nie widzę chętnych, w związku z 

tym, ja chciałabym zapytać, czy inwestycja w Gimnazjum nr 3 zostanie 

zakończona w 2015 r.?  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak, będzie zakończona jeszcze w 2015 r.   
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka jest procedura przy ewentualnych potrzebach remontowych i nie tylko, dla 

szkoły? Czy Państwo weryfikujecie to? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Dyrektor składa wniosek na remont lub zakup materiałów dla szkoły, wniosek 

ten jest weryfikowany przez Wydział i panią Skarbnik pod kątem środków 

finansowych, jeśli wniosek uzyska aprobatę, jest realizowany.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 

zadawania pytań, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Materiał został przyjęty przez Komisję.  

 

Ad.3.  

 

Sprawy wymagające opinii Komisji: 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli oraz osób prowadzących 

wychowanie przedszkolne w innych formach wpisanych do ewidencji 

prowadzonej przez Miasto Inowrocław oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania wraz z uzasadnieniem – 

załącznik nr 5  do protokołu.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytanie do przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały?  

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do ustalenia planu pracy Komisji na I półrocze 2016 r.  

Proponuję: 

Na styczeń: 
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- Sprawozdanie z najważniejszych wydarzeń i osiągnięć kulturalnych 

dotyczących miasta Inowrocławia za rok 2015  

-   Informacja o najważniejszych wydarzeniach kulturalnych planowanych na 

rok 2016. 

Na luty: 

-   Sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2015. 

- Realizacja nauczania indywidualnego w inowrocławskich gimnazjach: 

przyczyny, formy organizacyjne, skutki finansowe dla UM Inowrocławia – 

wizyta w Gimnazjum nr 1 

Na marzec: 

-   Sprawozdanie z działalności merytorycznej KCK za rok 2015. 

-   Sprawozdanie z działalności Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza za 

rok 2015. 

Na kwiecień: 

-  Sprawozdanie z realizacji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży – ocena 

realizacji zamierzeń. 

- Formy wsparcia realizowane w szkole dla dziecka z trudnościami 

edukacyjnymi – wizyta w szkole SP 11. 

Na maj: 

-   Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za rok 2015. 

-   Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2016. 

-   Propozycje wydarzeń kulturalnych dla mieszkańców i kuracjuszy w okresie 

lata na terenie  miasta Inowrocławia. 

Na czerwiec: 

-   Informacja o propozycjach wypoczynku dzieci i młodzieży – Lato 2016. 

- Formy rozwijania zainteresowań indywidualnych dziecka w wieku 

przedszkolnym wizyta w Przedszkolu nr 20 „ Kujawskie Dzieci”. 

Punkty stałe: 

 -  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 -  Sprawy bieżące. 
 

Czy są inne propozycje? Nie ma innych propozycji, rozumiem, że członkowie 

Komisji zgadzają się z tymi propozycjami. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przedstawionym planem pracy Komisji na I 

półrocze 2016 r.? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Plan pracy został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję i zostanie 

przedstawiony na XV sesji RMI w dniu 21 grudnia 2015 r. – załącznik nr 6  do 

protokołu. 
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Ad. 4 

 

Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

 Przedstawiła odpowiedź Prezydenta Miasta na wniosek Komisji  

w sprawie przeniesienia zajęć z Pływalni „Delfin” na Pływalnię „Wodny 

Park” –  załącznik nr 7  do protokołu.  

 Przedstawiła odpowiedź na list intencyjny przesłany do Ministerstwa 

Edukacji i Ministerstwa Zdrowia – załącznik nr 8  do protokołu.  

 Kolejne posiedzenie Komisji planuję na 14 grudnia 2015 r. w Bibliotece 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza, przy ul. Kilińskiego 16.  
 

W związku z wyczerpanie porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


